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Abstract (en)
[origin: US5507836A] PCT No. PCT/EP93/00332 Sec. 371 Date Oct. 14, 1993 Sec. 102(e) Date Oct. 14, 1993 PCT Filed Feb. 11, 1993 PCT
Pub. No. WO93/15695 PCT Pub. Date Aug. 19, 1993.A thigh prosthesis with a shell-type sleeve and a plurality of cheeks adjustable sleeve-
inward and sleeve-outward arranged on the sleeve wall, is characterized in that such cheeks are elongated and are disposed in the dorso-lateral
zone in connection to the side of the thigh bone, extending from proximal to distal, and in approximately round form in the medial distal zone. The
stump zones concerned have proved especially well suited for the initiation of lateral forces and for volume reductions possibly sought or to be
compensated therewith on the stump. Moreover, by abduction, the abnormal position of the thigh bone frequently encountered in thigh-amputated
patients can be corrected. Preferably the cheeks are formed by inflatable cushions which, in the case of two-sleeve prostheses, are advantageously
arranged between an outer sleeve and an inner sleeve. A further such cushion may be disposed within the sleeve in the stump end zone.

Abstract (fr)
Prothèse de jambe comportant une tige (4, 6) en forme de cuvette, au moins une joue (16; 60) aménagée latéralement sur la paroi de la tige
(18), ainsi qu'un coussin (20) gonflable disposé dans la région de l'extrémité du moignon. Cette prothèse se caractérise par le fait que la tige est
sensiblement fermée dans la zone de l'extrémité du moignon et qu'elle est adaptée à l'extrémité du moignon. Le coussin qui y est logé (20) repose
sur la partie de base correspondante de la tige et consiste au moins dans la face intéreur de la tige en un matériau suffisamment souple pour
pouvoir épouser l'extrémité du moignon. Cette invention permet d'établir un contact durable et dosable avec l'extrémité du moignon, de manière
soignée, comme c'est souhaitable pour des raisons relevant de l'orthopédie ou autres, comme la lymphangiologie.
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